
 

Styrelsens föreslår Årsmötet 2024 besluta att: 

 

Verksamhetsplan 

Styrelsen föreslår årsmötet att fastställa lagd verksamhetsplan med föreslagna 

arbetsdagar etc. 

 

Avgifter 

Styrelsen föreslår årsmötet besluta att alla avgifter behålls oförändrade. 

 

Utbyggnad altan 

Styrelsen föreslår årsmötet besluta att enligt 2022 års beslut ge styrelsen uppdrag att gå 

vidare med planerna på utbyggd altan om nödvändigt beslut fattas av markägare. 

 

Lås och betallösningar 

Styrelsen föreslår att vi utreder möjligheten till nya och mer flexibla betalmöjligheter 

för besökare till vår anläggning. 

 

Inkomna motioner 

Vill lägga in en motion om att UMS lägger ut en brygga på Gröthällan. Det är idag svårt 

att förtöja mot klipporna. En brygga skulle underlätta otroligt mycket för att göra 

strandhugg på denna fina plats. 

Vänliga hälsningar 
Lennart Persson  
Medlem i UMS 
 

Svar på motion 

Då UMS inte har rätt eller möjlighet att söka tillstånd för brygganläggning på denna plats 

föreslår styrelsen att UMS arbetar mot Umeå Kommun och Umeå fritid med denna fråga 

i akt och mening att skapa förutsättningar för ett aktivt båtliv i och runt Gröthällan. 


